



Protokoll 2024.03 från styrelsemöte
240212 via Teams

Närvarande:	MM	Magnus Månsson	Ordf.
	LS	Liselott Schönström	Sekr
	LN	Lennart Nielsen	kassör
	JP	Jenny Pålsson	
	PP	Patrik Persson	vice ordf
	CM	Carina Månsson	adjungerad
Meddelat förhinder:	TO	Tomas Olsson	
	GR	Gabriel Rasmussen	adjungerad
Ej närvarande:	ER	Emma Rudnert	

§§ 30 Mötet öppnas

MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 31 Föregående protokoll

Protokoll 2024.02 godkändes.

§§ 32 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 33 Ekonomi/Budget

Har kommit fakturor från Bilkonferens Syd och från miljöutbildningen.

§ 32 Årsmöte 24/2–24

Förtroendevalda som avtackas vid årsmötet får ett presentkort på 800: - + blommor. Datum för nästa årsmöte är 250222. PP tar med dator till årsmöteshandlingar och parentation. PP fixar en Power Point presentation till parentationen. MM tar propositionerna och PP tar motionerna på mötet. MM skickar motiveringarna till LS, som skriver in dem i handlingarna. LN skickar till revisor. JP påminde om, att som hon tidigare meddelat inte kan komma på årsmötet. Blir hon omvald, kan hon vara med per telefon vid det konstituerande mötet.



§§ 35 Styrelsens planering

Fråga från Bilsportarvet om bidrag till möbler. Bilsportarvet är väl inte bara en fråga för Södra, finns väl andra distrikt som kan hjälpa till. MM kollar med förbundet och svarar Wilke.

§§ 36 Styrelsens rapportering.

LS presenterade ett förslag till hur nomineringsgruppen bör arbeta. Inte klart ännu. Vi tar upp det på en arbetsdag. LS har också skrivit en mall Före/under och efter årsmötet. Läger den på Driven, så kan man fylla på efterhand.

§§ 37 SBF info

240129 SM-magasin från Hälsingerallyt, 2401229 Anna Laurentinsson datum och inbjudan till Utvecklingsdialog. Skicka info till SBF om parentation på Förbundsmötet. PP meddelade att han hade hört att SBF:s nästa Bilsportgala ska gå av stapeln 3:e helgen i januari 2025.

§§ 38 Sportgren/SGA

Domarutbildning folkrace 17/2 Örebro, fråga från SGA folkrace vem som betalar domarutbildning (södra eller klubb) MM har svarat att det inte är distriktet som betalar. A-licenser från SBF. MM har kollat med SGA Folkrace och de är ok. LS skickar till licensavdelningen. Mejl från Peter Norrman ang godkännande av honom som RA-licensutbildare. Då han är godkänd av utskottet och det behövs utbildare, så är han godkänd i Södra som utbildare. Kommit förslag om ny medarbetare i Folkracekommittén, David Eckhoff. SGA folkrace är informerad. Vi tar upp detta vid nästa styrelsemöte.

§§ 39 Utbildning

Inget att rapportera

§§ 40 Inkommen post

RF, ny ordf i Rf. Från Claes ang sportgrenskonferens/CI-kurs i racing Elit i mars. Distriktsstämma i Blekinge. Mejl från Martin Nilsson, han vill träffa oss efter årsmötet.

§§ 41 Ärendebank

Inget att rapportera.



§§ 42 Övrigt

Fråga från valberedningen SBF. MM skickar följande till Jan Christer Uden SBF:

Här med vill Södra Bilsportförbundets styrelse nominera Maj-Lis Svensson till fortsatt uppdrag i Svenska Bilsportförbundets valberedning.

Ingen respons om Webmaster till hemsidan.

§§ 43 Nästa möte

Ev 24/2

§§ 44 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

Liselott Schönström

Magnus Månsson